
Generalforsamling i grundejerforeningen Bjergfyrvej/Skovfyrvej 

10.oktober 2018 i Tornbyhallens gamle cafeteria 

1. Valg af dirigent. 

Evald Jensen blev valgt. Indkaldelsen var udsendt 1 dag for sent iht vedtægterne, men 

ingen gjorde indsigelse. 

2. Formandens beretning 

 v. Peter Skovgaard 

Vinteren var igen med os og der blev ikke meget snerydning. Der blev strøet en 

enkelt gang, men der er ikke kommet nogen regning på det.  Jan Jacobsens lille firma 

har kørt på cykelstien med fejemaskinen. Forsikringen siger at de opsatte skilte ikke 

var nok til at fralægge os ansvaret. Skiltene er fjernet. 

I foråret har gartneren luget og i efteråret klippet og lagt barkflis i de fælles kummer. 

Bestyrelsen ser gerne at den yderste rad buske i læbæltet bliver fjernet, så de ikke 

skal klippes.  

Der blev afholdt et møde ang. den nye affaldsordning. En fælles ordning var praktisk 

umuligt at gennemføre. Dags dato er det ikke kommet til vores veje.  

Bestyrelsen har fået en henvendelse ang. permanent parkering af trailer på fælles 

parkeringsareal. Bestyrelsen har forhørt sig hos kommunen og hos en jurist og den 

korte forklaring er at her gælder færdselsloven. Der er ikke givet grundejerforeningen 

nogen beføjelse til at håndhæve særlige regler ang dette. Bestyrelsen opfordrer til at 

man viser hensyn til hinanden og udviser godt naboskab, mht langtidsparkering af 

trailere og lignende. 

Formandens beretning godkendt ved akklamation.  

3. Forelæggelse af regnskab 

Kasserer Jan Jakobsen gennemgik det af revisor godkendte regnskab, som blev 

godkendt af forsamlingen. 

4. Forelæggelse af budget 



Jan Jakobsen gjorde kort rede for budgetscenarier de næste år.  Bestyrelsen foreslår at 

vi indtil videre fastholder kontingentet på kr. 600 pr husstand pr år. Dette blev 

vedtaget.  Foranlediget af spørgsmål fra en af de fremmødte, kunne JJ oplyse at 

kontingentet opkræves over ejendomsskatterne. 

5. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag 

6. Valg til bestyrelsen 

På valg var Peter Skovgaard, Jan Jacobsen og Lars Pedersen. Alle modtog genvalg. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant  

Torben Filt og Bettina Christensen genopstiller. Begge blev genvalgt. 

8. Eventuelt.  

Alfred Jokumsen foreslår at starte næste generalforsamling en time tidligere. Ellers 

var der ikke noget under dette punkt og dirigenten kunne derfor afslutte mødet. 

Derefter var der en livlig snak over bordene over et enkelt traktement. 

Referent: 

Gro Glans 


